
Oppsummering av alle innspill til oppstart med kommentar
Kommuneplanens arealdel 2023-2040 for Narvik kommune

Nedenfor følger oversikt over skriftlige innspill til kommuneplanens arealdel med kommentar. I tillegg kommer øvrig medvirkning som omtalt i
planbeskrivelsen.

Dok nr.
(websak)

Avsender Oppsummering Kommentar fra administrasjonen

3 Statens vegvesen 1. Utbyggingsmønster må dimensjoneres etter vegnett.
2. Ber om at adkomstmuligheter til nye arealer vurderes allerede

på kommuneplannivå.
3. Utbyggingsmønster og transportsystem bør fremme utvikling av

kompakte byer og tettsteder.

1. Tas til etterretning. Følges opp i
plan.

2. Menes tilstrekkelig ivaretatt i
konsekvensutredning og
planforslag.

3. Menes ivaretatt i planforslaget.

4 Kystverket Det må sikres gode havner og farleder Ivaretas i pågående kystsoneplan som er
under behandling.

5 Norges arktiske
universitet

Ingen konkrete innspill til planforslaget for arealdel av kommuneplan på
nåværende tidspunkt

Tas til etterretning.

6 Forsvarsbygg 1. I gjeldende kommuneplans arealdel er det avsatt en
hensynssone «H710-7 – Elvegårdsmoen» som har
bestemmelser om båndlegging for regulering etter plan- og
bygningsloven. Båndleggingen av Forsvarets arealer i
kommuneplanens arealdel ble opphevet gjennom vedtak av
områdereguleringsplan for Elvegårdsmoen leir, skyte- og
øvingsfelt i 2019. Båndleggingssonen må tas ut av
kommuneplanens arealdel, og erstattes med endelig

1. Tas til følge. Tas ut og erstattes med
endelig reguleringsplan avgrensning
og detaljeringssone.

2. Tas til følge. Menes ivaretatt i
planforslaget etter dialog med
Forsvarsbygg.

3. Tas til følge. Nye støyberegninger/
støykart er tatt inn som



reguleringsplanavgrensning (Se innspill i websak)
2. Ber om dialog om hvordan områdeplan for Elvegårdsmoen skal

vises i KPLA, samt at ny KPLA oppdateres iht vedtatte
områdeplan

3. Ber om samordning på støyberegninger i Bjerkvik.

hensynssone i planforslaget.

7 Avinor AS 1. For Avinor er det viktig at høyderestriksjonene rundt rullebanen
og byggerestriksjonskrav (BRAkrav) for
flynavigasjonsanleggene blir ivaretatt gjennom kommuneplanen
med tilhørende bestemmelser slik Luftfartstilsynet krever.
Overholdelse av høyde- og byggerestriksjonskravene er viktig
for flysikkerheten og regulariteten, og nødvendig for at
lufthavnen skal beholde sin sertifisering i henhold til regelverket.

2. Høyderestriksjoner rundt rullebane på Evenes og
byggerestriksjoner må ivaretas gjennom hensynssoner og
bestemmelser

3. Lokalisering av akvakultur og vurdering av flysikkerhet. Aktivitet
som tiltrekker seg fugl bør unngås. Ingen etableringer av nye
akvakulturanlegg innen 7 km av lufthavnene

1. Sikres gjennom hensynssone H190.
2. Menes ivaretatt.
3. Ivaretas i pågående kystsoneplan

som er under behandling.

8 Fiskeridirektoratet 1. Fiskeridirektoratet region Nordland mener det er viktig at
arealplanen for landområdene harmonerer med
kystsoneplanen, for eksempel ved arealdisponeringer i og nært
havneområder og i strandsonene generelt. Etter som arbeidet
med kommuneplanen vil gå parallelt med arbeidet med
kystsoneplanen mener vi at alt ligger til rette for å gjøre gode
avveiinger. Sjømatnæringen er relativt viktig i (nye) Narvik
kommune og planene skal også tilrettelegge for fremtidig,
ønsket utvikling.

2. Sjømatnæringen er viktig for Narvik kommune - viktig å legge til
rette for videre utvikling

1. Menes ivaretatt.
2. Menes ivaretatt.

9 Narvik Havn Kf 1. Må sikres tilgang på byggeklare næringsareal
2. Viktig med store sjønære tomter for etablering av næring
3. En suksessrettet næringslivsutvikling må ha tilgang på

1. Det legges til rette for nye
næringsarealer. Menes ivaretatt.

2. Det legges til rette for nye



byggeklare næringsarealer for å utvikle seg - særlig sjønære. næringsarealer i nærhet til sjøen.
Menes ivaretatt.

3. Menes ivaretatt

10 Toften
Eiendomsselskap AS

1. Vi ber om at gjeldende arealdel for Beisfjord videreføres slik den
ble vedtatt i 2017 og som i utgangspunktet var gjeldende frem
til 2028. “Eksisterende landbruk skal sikres i Beisfjord. Det
legges ikke opp til nye boligområder, men tillates fortetting i
allerede eksisterende områder, Toften og Sørsiden, med inntil
22 nye boenheter.”

2. Totalt er det etter egne beregninger 16-17 ledige regulerte
boligtomter i Beisfjord per april 2020, i tillegg kommer Toften og
Sørsiden som i eksisterende kommuneplan ligger inne med
inntil 22 nye boenheter. Totalt utgjør det nærmere 40 ledige
tomter. Erfaringer fra Solsida boligfelt som ble etablert i 2011 og
for resten av Beisfjord er at det bygges rundt 1-2 nye boliger
per år. Ut fra dette vil det være nok boligtomter til å dekke
behovet i uoverskuelig fremtid med eksisterende tomter og
fortetting som beskrevet i kommuneplanens arealdel.

3. Vi ser på fortetting av eksisterende boligområder som en
bærekraftig måte å skape utvikling på i Beisfjord, uten at det
går på bekostning av eksisterende landbruksområder for
matproduksjon eller andre områder som krever større inngrep i
naturen.

1. Tas ikke til følge. Nye boligområder i
Beisfjord er i hovedsak i
eksisterende boligområder. Område
Midtre Gardsti er konsekvensutredet
og avsatt til kombinert formål i
planforslaget. Område avsatt til
utvidelse av gravlund i dagens
arealdel, er konsekvensutredet og
avsatt til bolig i planforslaget.

2. Tas til orientering.
3. Tas delvis til følge. Nye

boligområder i Beisfjord er i
eksisterende boligområder. Område
Midtre Gardsti er konsekvensutredet
og avsatt til kombinert formål i
planforslaget. Område avsatt til
utvidelse av gravlund i dagens
arealdel, er konsekvensutredet og
avsatt til bolig i planforslaget.

11 Bane Nor Sf 1. Det må i kommuneplanens arealdel vises hensynssone over
jernbanetunneler og kulverter. Sikringssonen må omfatte areal
30 meter ut fra begge sider av tunnelen. Til kommuneplanens
arealdel må det fastsettes nødvendige bestemmelser som angir
forbud mot tiltak som medfører sprenging, spunting, boring i
grunnen, fundamentering eller andre tiltak som kan skade
tunnelanlegget, uten spesiell tillatelse fra
forvaltningsmyndigheten.

2. Vi ber om at jernbanens fremtidige arealbehov tas hensyn til
ved utarbeidelse av kommuneplanens arealdel. I forbindelse

1. Tas til følge. Tunneler sikret med
hensynssone.

2. Tas til etterretning. Menes ivaretatt.
3. Tas til etterretning. Menes ivaretatt.
4. Tas til følge. Ivaretas i bestemmelser
5. Tas til etterretning. Menes

tilstrekkelig ivaretatt.



med planprosessen må det vurderes om planlagt arealbruk kan
få konsekvenser for jernbanen

3. Jernbaneforskriften har et forbud mot etablering av nye
planoverganger

4. For nye byggeområder må det stilles krav om dokumentasjon
på at planlagte tiltak ikke får negative konsekvenser for
jernbanen

5. Langsiktige arealdisponeringer bør ikke legge opp til økt konflikt
med støy fra jernbane. Dette gjelder særlig bebyggelse med
støyfølsomt bruksformål som boliger, sykehus,
pleieinstitusjoner, fritidsboliger, skoler og barnehager.

12 Mattilsynet Ønsker at følgende mål og momenter bør/kan inngå og vurderes i
kommuneplanen:

1. Sikre og beskytte nåværende og framtidig vannforsyning med
hensyn på forurensing, og sikring av arealer og vannkilder.

2. Sette mål for at en økt andel av innbyggerne er tilknyttet
helsemessig og sikker vannforsyning.

3. Mål for kommunalt tilsyn med funksjon og utslipp fra
avløpsanlegg til eventuelle drikkevannskilder.

4. Sette mål for eventuell forbedring av vannkvaliteten i
drikkevannskildene.

5. Mål for utskiftning av gammelt ledningsnett.
6. Mål for etablering av reservevannforsyning, krisevannforsyning

og nødvannforsyning (sikkerhet og beredskap). Dette kan
innebære samarbeid med andre vannverk og kommuner.

7. Planlegge etablering av ny kommunalt eid vannforsyning der
det er behov ved nye bolig- eller hyttefelt.

8. Vurdere effekter av klimaendringer i vannforsyningen.

1. Menes ivaretatt gjennom
planbestemmelse §2.10.18.

2. Innspillet går på kommuneplanens
samfunnsdel.

3. Innspillet går på kommuneplanens
samfunnsdel.

4. Innspillet går på kommuneplanens
samfunnsdel.

5. Innspillet går på kommuneplanens
samfunnsdel.

6. Tas til orientering. Innspillet går på
forhold som ikke løses i arealplanen.

7. Tas til orientering. Løses i neste
planfase.

8. Tas til orientering. Innspillet går på
forhold som ikke løses i arealplanen.

13 Concil AS Millerjordnes - Utvidelse av framtidig næringsareal. Tas ikke til følge. Konsekvensutredet og ikke
tatt med i planforslaget.

14 Sametinget Sverige Om verksamheter enligt planprogrammet kan påverka den
gränsöverskridande renskötseln ska samråd hållas med berörda

Tas til etterretning. Følges opp i videre
planprosess.



samebyar.

16 Beisfjord Grunneierlag Opprettholder innspill gitt tidligere vedr. landbruk og boligområder Tas delvis til følge. Område Midtre Gardsti er
konsekvensutredet og avsatt til kombinert
formål i planforslaget. Område avsatt til
utvidelse av gravlund i dagens arealdel, er
konsekvensutredet og avsatt til bolig i
planforslaget.

17/66 Ingeborg Johnsen 1. Ber om at gamle reguleringsplaner gjennomgår ny KU og
vurdering etter dagens lovverk

2. Ber om at området Fr5 og Fr4 ( tysfjord KLPA) omgjøres til
LNFR

3. Ber om at gnr/bnr 217/13 og 217/6 og 217/50 Ber om at arealet
avsettes til spredt bebyggelse med tillatelse til to nye enheter.

1. Tas ikke til følge. Det er kun
gjennomført KU ved arealendringer.

2. Tas ikke til følge. Gjeldende
arealformål er videreført i ny
arealplan.

3. Tas delvis til følge. Området settes
av til spredt fritidsbebyggelse.

18 Bjørn Mogens
Bremer,Kjell Olaf
Rognsås

Eiere av Solbakken 1 (39/18) og Magnus Berg gt 21 (39/16) ber at det
reguleres inn en gang og turvei mot Solbakken fra Solhaugen vgs med
adkomsttillatelse til våre eiendommer.

Ivaretas ikke i kommuneplanens arealdel.

19 Narvik kommune
v/Eiendomsforvaltning

1. Utvidelse av næringsarealer i Djupvik
2. Millerjordnes - utvidelse av næringsarealer
3. Utvidelse av fremtidig næringsformål på Lyngeneset
4. Ønsker kombinert bolig/forretning/kontor på eiendom 45/818
5. 45/651 - utvidelse av boligbebyggelse, ca. 150 m2
6. Utvidelse nærinsvirksbebyggelse - fra Forneset østover til

Arneselva.
7. Utvidelse nærinsvirksbebyggelse - fra Forneset vestover til

Ballangen camping
8. Næringsvirksbebyggelse i Tysfjord - gnr. 223 bnr. 1, sør for

båthavn.
9. Eksisterende Bolig/forretning/kontor i Tysfjord - Hovedveien
10. Næringsbebyggelse i Tysfjord -Trondskjæret.

1. Tas til følge. Konsekvensutredet og
avsatt til næring i planforslaget.

2. Tas ikke til følge.
Konsekvensutredet, tas ikke med
videre i planarbeidet.

3. Tas til følge. Konsekvensutredet og
avsatt til næring i planforslaget.

4. Tas til følge. Foreslås i nytt plankart.
5. Tas ikke til følge.
6. Tas delvis til følge.

Konsekvensutredet, innenfor deler
av området legges det til rette for
havnevirksomhet i ny arealplan.

7. Tatt til følge. Konsekvensutredet og



avsatt til næring i planforslaget.
8. Tas ikke til følge. Konsekvensutredet

og ikke videreført i planen.
9. Tas til følge. Formål korrigert.
10. Tas til følge. Foreslås i nytt plankart.

20 Omt BBL 1. For å etterkomme etterspørsel etter nye boliger mener OMT
BBL at det på Narvikhalvøya er det viktig at hele
Sveinungteigen, Gnr 40/bnr 1206 (se vedlegg 2), reguleres til
boligformål. Det må også åpnes for boligutvikling i eksisterende
gode bomiljø på Ankenes, Håkvik, Beisfjord, Skjomen, Bjerkvik,
Ballangen og Kjøpsvik

2. Framnes ungdomskole regulert til boligformål.
3. Sykehushaugen regulert til boligformål.
4. Blokkbebyggelse Stasjonsveien - Furumoen sykehjem.

Fortetting og boligformål i området bør prioriteres i forbindelse
med nye Narvik Sykehus

5. Sentrumsplanen må skape attraktive uterom
6. Fortetting i sentrum. Flere ønsker seg fra hus til leiligheter

sentralt i sentrum når barna har flyttet hjemmefra. Det er behov
for boliger sentralt på flate tomter

7. Parkeringsbestemmelser - oppfordres til mye mere fleksibilitet
rundt parkeringsbestemmelser og lekeplasser.

8. Muligheten for påbygging av balkong og en ekstra etasje på
eksisterende bygg

9. Sentrale funksjoner har endret lokalisering. Dette må sees i
sammenheng med hvilke arealer som reguleres til boligformål.

10. Grønne arealer og lekeplasser for barn er en viktig del av gode
bomiljøer. OMT BBL anmoder om å revidere kommuneplanens
arealdels krav til lekeplass ved inngang, og at det heller kreves
at det settes av områder som muliggjør lek. Det bør øremerkes
midler til formålet.

11. Konkrete innspill til arealendringer med fortetting på
Frydenlund, Stormyrveien, Alleen, Malmveien, Sveinungteigen,

1. Tas delvis til følge. Menes ivaretatt i
planforslaget. Sveinungteigen er
konsekvensutredet og avsatt til
boligformål i planforslaget.

2. Tas delvis til følge. Området er
avsatt til kombinert formål i
kommuneplan fra 2017. Formålet
videreføres.

3. Tas delvis til følge. Sykehushaugen
foreslås avsatt til kombinert formål.

4. Tas ikke tilfølge. Menes tilstrekkelig
ivaretatt gjennom å legge til rette for
høyere utnyttelse innenfor
boligformål i Narvik

5. Tas til etterretning. Menes ivaretatt i
planforslaget så langt arealdelen
kan ivareta og sikre aktivitet.

6. Tas til følge. Det legges opp til
boligutvikling med høy utnyttelse i
sentrum

7. Tas delvis til følge. Bestemmelsene
foreslås endret.

8. Tas delvis til følge. Tillatt
byggehøyde foreslås økt i enkelte
områder.

9. Tas til orientering, menes ivaretatt i
planforslaget.

10. Tas til etterretning. Det foreslås nye



Furumoen
12. OMT BBL mener man må utvide handlingsrommet for

eksisterende bygningsmasse, og åpne for å utvide eksisterende
bygg med 1-2 etasjer som del av arbeidet med fortetting.

bestemmelser for lekeplasser i nytt
forslag til kommuneplanens
arealdel.

11. Tas delvis til følge. Det legges opp
til generell fortetting i kommunen. I
tillegg foreslås hensynssoner med
krav om felles planlegging med
fortetting, H810. Flere av områdene
er avsatt til boligformål.

12. Tas delvis til følge. Tillatt
byggehøyde foreslås økt i enkelte
områder.

21 Nordkraft AS 1. "Nordkraft jobber som kjent målrettet for å legge til rette for
etablering av kraftkrevende industri som blant annet datasenter
eller batterifabrikk i kommunen. Konkret jobbes det i dag med
tomter i Bjerkvik, på Hergot og på Fjellbu i Skjomen. I tillegg er
vi kjent med at det er interessenter som ønsker å etablere seg i
Framneslia. Denne type industri er arealkrevende og det er ofte
lange prosesser før etablering kan starte da det i dag ikke er
avsatt arealer til formålet. Prosessen ifm justering av
kommuneplanens arealdel bør derfor legge til rette for
fremtidige større industrietableringer gjennom avsetting av areal
og vi mener det er strategisk svært viktig at næringsutvikling og
fremtidig arealbehov utredes som eget tema (ref kapittel 6.4 i
forslag til planprogram) da dette er viktig for utvikling av
kommunesamfunnet og forvaltningen av arealressursene
fremover."

2. Viktig at det legges til for nye arbeidsplasser og ny industri
3. Må legge til rette for større industrietableringer

1. Tas til etterretning. Det legges opp
til flere nye og utvidelse av
eksisterende næringsareal for å
sikre grønn- og kraftkrevende
industrietablering i kommunen.

2. Menes ivaretatt
3. Menes ivaretatt

22 Narvik Boligstiftelse 1. Narvik Boligstiftelse er særlig opptatt av mulighet for etablering
av nye omsorgsboliger gjennom benyttelse av Sykehushaugen,
Frydenlund og utvidelse av området mellom omsorgsboligene i
Torgveien 8 og dyreklinikken.

1. Tas til etterretning. Det legges også
til rette for etablering av
omsorgsboliger innenfor omtalte
områder.



2. Boligarealer som gir bolyst som en del av den videre utvikling
av Narvik kommune

3. Tilgjengelighet, sosiale rammer, god infrastruktur, offentlig
transport og gode bomiljø

4. Videreutvikling av boligfeltene i tettstedene Ankenes, Håkvik,
Skjomen, Beisfjord, Kjøpsvik i tillegg til boligområdene i Narvik
by, Ballangen og Bjerkvik sentrum.

5. Fleksibilitet med boliger for ulike grupper og som inkluderer leie
og eie-perspektivet. Dette skal medvirke en god boligstruktur
på tvers av ulike grupper og gi best mulig integrering

6. Etablere en fleksibilitet hvor parkeringsplasser blir mindre
bestemmende knyttet til utvikling av boligbehovet og se an til
flere fleksible løsninger som bilordninger, felles
parkeringsplasser

7. Konkrete arealendringer på gnr 45/818 utvidelse av boligformål
og kombinert formål

2. Tas til orientering.
3. Tas til orientering.
4. Tas til etterretning. Menes ivaretatt i

nytt planforslag.
5. Følges opp i boligplan og menes

tilstrekkelig ivaretatt i planforslaget.
6. Tas til etterretning. Det er foreslått

nye parkeringsbestemmelser.
7. Tas til følge. Foreslått i plankart.

23 Håkvik Velforening 1. Bør revurdere plangrepet fra kommuneplanen til Narvik hvor
fokus var rettet mot nordover

2. Tilrettelegge for samhandling mellom generasjoner
3. Tilrettelegge for småskalabedrifter / utnytte lokale

næringsarealer
4. Realitetsvurdering av nye Narvik havn på Skjomnes.
5. Tilrettelegging for nye boligområder.

1. Tas til orientering. Det er tatt
plangrep i hele kommunen.
Samfunnsdelen er vedtatt
01.09.2022.

2. Menes ivaretatt i planprosessen
3. Tas til etterretning.
4. Tas ikke til følge. Arealformål i

kommuneplan fra 2017 videreføres i
nytt planforslag med forslag om å
fjerne rekkefølgebestemmelse om
utbygging.

5. Tas til følge. Det er lagt opp til nye
boligområder i planforslaget.

24 Nordland
fylkeskommune

1. Fylkeskommunen, som tidligere, må få tilsendt planlagte tiltak
som reguleringsplaner, fradelingssaker og landbruksveger
innenfor alle LNFR-områder, byggeområder og områder
båndlagt for senere regulering. Vi vil da ta stilling til hvorvidt

1. Tas til orientering. Ivaretas i
enkeltsaksbehandling

2. Tas til etterretning. Eksisterende
kulturminneplan er under revisjon.



området skal befares før endelig uttalelse kan gis.
2. Vi ser positivt på at kulturminner og kulturmiljø er en del av

utredningstemaene i planprogrammet. En estetisk veileder i
tillegg til kulturminneplan vil være gode verktøy både for
kommunen og fylkeskommunen ved fremtidig saksbehandling
av reguleringsplaner og dispensasjoner. Narvik kommune har
også nettopp fått tilsagn til midler for utarbeidelse av
kulturminneplan.

3. Det er flere naturvernområder, viktige naturtyper og
kvartærgeologi, innenfor kommunens grenser. Økosystemer har
en betydning for samfunnets evne til klimatilpasning og
håndtering av klimaendringene. Naturvernområder, viktige
naturtyper og kvartærgeologi blir viktig å ta hensyn til i den
videre planprosessen.

4. Vi uttaler oss i denne saken som vegeier og forvalter av
fylkesveger. Fylkeskommunens interesse i saken er å ivareta
fremkommelighet og trafikksikkerhet for alle trafikanter som skal
ferdes på og langs fylkesvegene. Det er viktig å legge til rette
og avsette arealer slik at trafikksikkerheten til alle kan ivaretas,
ved å anlegge gang- og sykkelveg, oversiktlige kryss,
avkjørsler, mm.

5. Dersom kommunen ønsker å legge til rette for ny utbygging og
fortetting langs vegnettet, bør dette fremgå av kommunens
arealdel. Utbygging må gjennomføres i slikt omfang at
vegnettet, inkl. gang- og sykkelveg samt kollektivtilbud, må
være i stand til å håndtere den økte trafikkmengden.

6. Rammeplan med holdningsklasser til avkjørsler for fylkesveger i
Nordland fylke, må tas inn som juridisk bindende del i
kommuneplanens arealdel.

7. Byggegrense er fastsatt i veglovens § 29, og sikrer at veger kan
videreutvikles, at trafikksikkerhetstiltak kan gjennomføres og
sikrer også areal for drift og vedlikehold. I tillegg vil
byggegrenseområdene i stor grad ligge i områder utsatt for støy
og støv.

Estetisk veileder er ikke revidert.
3. Tas til orientering.
4. Tas til orientering.
5. Tas til orientering. Menes ivaretatt i

bestemmelser.
6. Tas til følge. Menes ivaretatt i

planbestemmelser.
7. Tas til orientering.
8. Tas til etterretning. Menes ivaretatt i

planbestemmelser.
9. Tas til etterretning. Menes ivaretatt i

planbestemmelser.



8. Fylkeskommunen ber om at bygninger og tiltak oppføres med
tanke på fremtidige klimaendringer, reduksjon av energibehov
og utslipp av klimagasser. Alternative energikilder bør alltid
vurderes.

9. Ny bebyggelse og rom mellom bebyggelsen må vise hensyn til
de estetiske forhold, jf. plan og bygningsloven § 1-1. I
sentrumsområder bør det legges særlig vekt på utforming av
tilgjengelige og attraktive byrom.

25 Direktoratet for
mineralforvaltning

1. Helhetlig vurdering av av massehåndtering er viktig.
2. DMF anbefaler at kommunen legger opp til en kartlegging av

ressurstilgangen og behov for mineralressurser ved neste
revidering av kommuneplanen. Dette kan for eksempel gjøres
gjennom å lage en temaplan eller kommunedelplan for
mineralressurser.

1. Tas til orientering
2. Tas til etterretning. Det er i arbeidet

med kommuneplanens arealdel ikke
kartlagt ressurstilgang og behov for
mineralressurser. Det er gjennomført
konkrete vurderingen og
konsekvensutredninger på enkelte
områder.

26 NVE 1. Planen må ta hensyn til flom og skredfare.
2. Skredfare - kommunen har flere områder med skredfare. Det

har vært flere hendelser. Det er gjennomført en
faresonekartlegging i Narvik på 8 områder. Denne forventes det
at er den del av KLPA.

3. Det er ikke gjennomført kvikkleirekartlegging. Det er
gjennomført kvartærgeologisk kartlegging i Bjerkvik, Elvegård-
Skjomdalen, Håkvik, Beisfjord og Fagernes. Må ivaretas med
planbestemmelser og KU

4. Det bør settes byggegrense mot vassdrag, samt må ivaretas i
planbestemmelser og KU.

5. Ber at anbefalingene fra klimaprofil brukes. Planen må ha en
høy bevissthet mot overvann, og hvilke arealer som best egnet
til infiltrering og fordrøyning. VA- infrastruktur må dimensjoneres
rett.

6. Bør vurdere hensynssoner for områder som er utsatt for flom og
oversvømmelse.

1. Tas til etterretning, menes ivaretatt i
planforslaget.

2. Tas til følge. Faresoner er lagt inn i
kart og bestemmelser i
planforslaget.

3. Tas til følge. Ivaretas i bestemmelser
4. Tas til følge. Ivaretas i bestemmelser
5. Tas til følge. Ivaretas i bestemmelser
6. Tas til følge. Faresone H320, er tatt i

planforslaget.
7. Tas delvis til følge. Vassdrag er i

hovedsak tatt inn i planforslaget.
8. Tas delvis til følge. Tatt i som

faresoner H370 i planforslaget.
9. Tas delvis til følge. Vann i

reguleringsmagasinene er lagt inn
som båndleggingssone H740. Flere



7. Alle vassdrag med årssikker vannføring bør merkes tydelig i
kartet

8. Høyspentlinjer må merkes i kart
9. Reguleringsmagasiner og Anlegg for produksjon av energi bør

markeres i kart.

anlegg for produksjon er angitt som
annen type bebyggelse og anlegg i
plankartet.

27/28 Fylkesmannen i
Nordland
(Statsforvalteren)

1. Ønsker at bærekraftsmål 14 og 15 også vurderes. Se doknr 28
også.

2. "Det vises til planprogram og søknad om VM i alpint 2027 - for
å lykkes med målene som er satt må kommunen:
- etablere kunnskapsgrunnlag og forståelse om
klimautfordringer og naturmangfold
- vise evne og vilje til arealstrategier i tråd med nasjonale
forventninger. ønsker for utbygging må dokumenteres iht behov
- sette ambisiøse mål for utslippsreduksjon

3. Reindrifts- og landbruksnæringen må sees på som verdi i
sysselsetting og bosetting, samt deres sameksistens med
andre næringer.

4. Planen må sikre jordressurser, naturgrunnlag for samisk kultur,
næringsutøvelse og samfunnsliv, legge til rette for
verdiskapning og næringsliv.

5. Staten har tydelige forventninger til sikring av jordvern og
bærekraft.

6. Må sikre ressursgrunnlag for reindrifta. Se doknr 28 også.
7. Må ivareta planretningslinje for samordnet bolig og areal, og

transportplanlegging.
8. Må ivareta lovkrav for klimatilpasninger.
9. Universell utforming, likestilling og boligsosiale hensyn må

ivaretas.

1. Innspillet går på kommuneplanens
samfunnsdel.

2. Tas til etterretning
3. Tas til orientering. Samiske

interesser menes ivaretatt i
planforslaget. Det legges opp til
særskilt medvirkning med
reinbeitedistriktene.

4. Tas til følge. Menes ivaretatt i
planforslaget.

5. Tas til orientering
6. Tas til orientering. Samiske

interesser menes ivaretatt i
planforslaget. Det legges opp til
særskilt medvirkning med
reinbeitedistriktene

7. Tas til følge. Menes ivaretatt i
planforslaget.

8. Tas til orientering. Menes ivaretatt i
planbestemmelser.

9. Tas til orientering

29 MDG Narvik v/Trille
Gulldal

Innspillet går på kommuneplanens samfunnsdel Innspillet går på kommuneplanens
samfunnsdel

30 Samediggi/Sametinge
t

Aktuelle problemstillinger for kartlegging samisk kultur, næring og
samfunnsliv i kommuneplanarbeid:

1. Tas til orientering
2. Tas til orientering. Innspillet er



1. Kartlegge utviklingstrekk og utfordringer blant den samiske
befolkningen i kommunen, - kartlegge utviklingstrekk og
utfordringer for samiske næringer i kommunen som reindrift,
fjordfiske og utmarksnæringer i tillegg til landbruket

2. Gjøre en vurdering av status, muligheter og utfordringer i
forhold til samisk språk og kultur i barnehage og skole

3. Undersøke om det finnes behov i befolkningen for tiltak som
kan bidra til å ivareta og styrke den samiske identiteten hos
barn og voksne

4. Ta i bruk samisk tradisjonell kunnskap, lokale kunnskap og
forståelser på lik linje med forskningsbasert kunnskap

5. Vurdere om der er behov for å utrede folkehelseutfordringer
blant den samiske befolkningen

6. Kartlegge nåværende samiske kulturminner og potensial for
nye.

vurdert til å omhandle
kommuneplanens samfunnsdel

3. Tas til orientering. Innspillet er
vurdert til å omhandle
kommuneplanens samfunnsdel

4. Tas til orientering. Innspillet er
vurdert til å omhandle
kommuneplanens samfunnsdel

5. Tas til orientering. Innspillet er
vurdert til å omhandle
kommuneplanens samfunnsdel

6. Tas til orientering. Innspillet er
vurdert til å omhandle
kommuneplanens samfunnsdel. I
tillegg vil det være en del av
kulturminneplan som utarbeides i
2023.

31 Narvikgården AS. 1 av
3 innspill.

1. Ber om at Stetinden blir et symbol for bærekraftsatsingen,
identitetsbygging og markedsføring av nye Narvik

2. Viktig med god forankring av verdi og bærekraftsmålene.
Ønsker drøftning av de utvalgte bærekraftsmålene

3. Arealdelen bør fokusere på bolig, næring og fritidsbebyggelse
4. Ønsker at man kartlegger næringsarealer, behov for nye og

utvidelse av eksisterende.
5. Det utarbeides en boligstrategi - områder som ikke støtter opp

senter/tettstedsstrukturen tas ut, og aktuelle bestemmelser og
retningslinjer for spredt boligbebyggelse skal vurderes

6. Vurderes om avsatte områder som ikke støtter opp etablerte
områder kan tas ut, bestemmelser og retningslinjer vurderes.

7. Sentrumsutvikling - sikre kvalitet på forretningsområder med
fokus på barn, unge, bolyst og grøntarealer.

1. Innspillet er vurdert til å omhandle
kommuneplanens samfunnsdel

2. Innspillet er vurdert til å omhandle
kommuneplanens samfunnsdel

3. Tas til etterretning
4. Tas til etterretning. Det er lagt rette

til nye næringsarealer etter innspill i
planforslaget.

5. Det utarbeides en egen boligplan.
Ikke relevant for arealplanen

6. Tas til etterretning. Er vurdert i nytt
plankart.

7. Det legges til rette for god
sentrumsutvikling og sikring av
grøntarealer i ny arealplan. Innspillet
er vurdert til å i hovedsak omhandle



kommuneplanens samfunnsdel

32 Vegard Pedersen Konkret arealinnspill - gbnr. 8/2 - Ballangen. regulering av 6 tomter til
fritidsbolig

Tas til følge. Innspiller er vurdert,
konsekvensutredet og tatt med videre i
planprosessen.

33/34 Narvikregionen
næringsforening

1. Narvikregionen Næringsforening ønsker gjerne at Narvik
kommune og Narvikregionen lykkes med å legge til rette for, å
sørge for en positiv utvikling i de kommende år, ønsker å ønsker
å bidra så langt det er mulig til at den kommende
kommuneplanen blir best mulig. Og gjerne tar ansvar for deler
av medvirkningsprosessen til det videre arbeidet.

2. Narvik kommune må sørge for tilstrekkelige regulerte
næringsområder. Og ikke minst tilstrekkelige ferdig opparbeide
næringsområder.

3. Narvikregionen Næringsforening vil presisere at grunnleggende
for en kommune, og for en bedrift, og ikke minst for et samfunn
som består både av en kommune og flere bedrifter. Er at
samfunnet fremstår som attraktiv og har et godt omdømme.
Det vil si at man må legge til rette for småbarnsfamiliene, eller
de som er på tur til å bli småbarnsfamilier. Ønsker være tydelig
på at vi vil påse at dette må gjenspeiles i den kommende
prosessen, og ikke bare være fagre løfter.

1. Tas til orientering
2. Tas til etterretning. Det er i

kommuneplanen lagt opp til flere
nye areal med næringsformål for å
sikre fremtidig næringsutvikling.

3. Tas til orientering.

36/37/72 Sweco Norge AS (På
vegne av TR Prosjekt
AS)

En liten del av eiendommen gnr./bnr. 10/575 er i Kommunedelplanen
(KDP) for Bjerkvik avsatt til eksisterende boligområde, B16. Resterende
areal på eiendommen er LNFR-område. I eksisterende boligområde B16
er det i henhold til bestemmelsene tillatt å utvikle inntil to boliger uten at
det stilles krav om regulering. Det er ønskelig å utvikle større deler av
eiendommen til boligområde. En eventuell regulering av området bør
skje i samarbeid med tilgrensende eiendommer for å oppnå en bedre
løsning ift etablering av adkomst. Ved å forlenge veien Bjørnberget,
eventuelt Nordengveien kan tomten bli en naturlig utvidelse av
eksisterende boligfelt, B16. Ved en eventuell utvikling av området vil det

Tas til følge. Området er konsekvensutredet
og avsatt til bolig i planforslaget.



være naturlig å se eiendommene 10/575, 10/1 og 10/132 i
sammenheng, avhengig av hvor man legger adkomstveien.

39 Jostein Mikalsen Da leira ble bygget ble det tydelig beskrevet at deponiet skulle brukes til
næringsformål. Deponiet skulle egentlig slutte før den traff strandlinjen
på min eiendom, men etter en «mindre vesentlig reguleringsendring» ble
det fylt ut forbi min strandsone. Dette er en del av samme deponi, og
skal derfor gå under samme bestemmelser. Idag er område regulert
som LNF område som er i strid med reguleringsplanen. Jeg ønsker å få
dette tilbakeført som industriareal slik at det kan utvikles
næringsvirksomhet som generer flere arbeidsplasser i den nye
storkommunen.

Tas til følge. Området er konsekvensutredet
og avsatt til næring i planforslaget.

43/80 Jana Marie Nystad
Rune Christian Nystad

Ønsker at en større del av eiendommen 312/1 gjøre om til hytteformål. Tas delvis til følge. Deler av eiendommen er
foreslått til fritidsbebyggelse i ny
kommuneplan.

44 Tore Lignell
Ragnhild Løkås

Ønsker at et område ved Øvreveien i Narvik (se kartutsnitt) endres til
boligformål.

Tas ikke til følge. Område er i gjeldende
arealplan avsatt til
friområde/grøntområde/turdrag. Det er
vurdert at forslaget ikke følges opp for å
sikre at det ikke bygges på eksisterende
viktige grøntområder.

45 Ivar Magne
Sakserud,Oddveig
Kvam Sakserud

Efjorden er et praktfullt område og er i utgangspunktet meget godt
egnet som hytte- og friluftsområde. Men samtidig er det lite tilrettelagt
ift parkering, båtutsett, felles flytebrygger mm. Store deler av området
er uegnet til alt annet enn hyttebygging. Noe som det absolutt bør
legges til rette for. Med god planlegging av tomtene, vil det fortsatt
være fullt mulig å bevare området som det er i dag.

Tas til orientering. Innspillet er lite konkret
men menes ivaretatt i nytt planforslag.

46 Inger Margaret Finson Bor på eiendom 28/8. Eiendommen er per Narvik Kommunes planverk
klassifisert som LNFR område. Ønsker arealendring til LNFR hvor
spredt boligbebyggelse tillates (LSB) slik at det er lettere å utføre tiltak
på lovlig bebygget eiendom i iht. kommuneplanens bestemmelser for

Tas til følge. Foreslått i nytt planforslag.



LSB.

47 Lomtjern hytteforening Ønsker å utvide hyttenes brutto gulvflater inklusive boder fra 80 m2 til
100 m2 innenfor reguleringsplan.

Tas til orientering. Det legges opp til nye
bestemmelser som åpner opp for prosentvis
utnyttelse av hyttetomtene.

48 Oskar Leo Molund Ønsker at eiendom 8/12 får arealformål til småindustri. Tas ikke til følge. Det er vurdert at det er
tilstrekkelig areal avsatt og regulert til
næring i Bjerkvik. Det er ikke ønskelig å
tilrettelegge for småindustri i dette området
med adkomst via gang og sykkelvei.

50 Cathrine Kristoffersen Ønsker området rundt Sørsidveien 67 endre fra LNFR til LNFR for
spredt boligbebyggelse. Foreslår å endre status fra Vassdalsveien til og
med Sørsidveien 71 slik at de eiendommene som er regulert til
eneboliger / hytter får endret areal i ny kommuneplan.

Tas til følge. Forslaget er fulgt opp i foreslått
planforslag.

51 Vidar Bolle Ønsker at samlet BRA for både nye fritidsboliger og eksisterende
fritidsboliger ikke inkluderer naustareal.

Tas ikke til følge. All bebyggelse på
fritidseiendommer skal regner i samlet BYA.

52 Marian Lill Kristiansen Ønsker at dagens hytter ved Bøvatnet hytteområde kommer innenfor
samme formål. Det ønske at nybygg planlegges som en
klyngebebyggelse/fortetting innenfor dette området. Dette vil være i tråd
med intensjonen i planen om å fremme klyngebebyggelse.

Tas til følge. Forslaget er foreslått i nytt
planforslag.

53 Lars Arne Kimo
Jørgensen

Ønsker å endre faresone slik ved Solsida boligfelt slik at det er i tråd
med rapport fra Multiconsult.

Tas til følge. Faresoner er endret i
planforslaget etter rapport og dialog med
NVE.

54 Terje Johan Skjelbred Ønsker å utvikle fritids- og boligeiendommer innenfor området. Det er
utført et mulighetsstudie på området av Sweco og innspillet til
arealdelen er basert på denne.

Tas ikke til følge. Forslaget er
konsekvensutredet og ikke tatt med videre i
nytt planforslag.

55 Øystein Josefsen Innspillet går på utvikling av Engelsøya. Det er mye sitkagran på øya og
det er et ønske om å fjerne denne med formål om å få tilbake den

Innspillet går på mulighet for etablering av
ny fritidsbolig på Engelsøya. Innspillet tas



gamle vegetasjonen og fuglelivet som har vært på øya før sitkagrana
tok over. For at det skal være mulig å starte med et prosjekt med å
fjerne sitkagrana som vil koste mange hundre tusen kroner, er det
nødvendig å få aktivert Engelsøyas verdi som et attraktivt feriested.
Dette kan gjøres gjennom tillatelse til å bygge et sommerhus
(fritidsbolig) samt etablere adkomst på øya.

ikke til følge, det er ikke et ønske å legge til
rette for ytterligere bebyggelse på øya.

60 Stian Bugge Ønsker at det åpnes opp for mer enn maksbegrensning på 100m2 BRA
for fritidseiendom.

Tas til orientering. Menes ivaretatt i nye
planbestemmelser.

61 Jørn Anke Ønsker at det i den nye kommuneplanen blir avsatt areal til
hyttebebyggelse på Herjangsfjellet i samsvar med i vedlagt
reguleringsplan. Reguleringsplanen ble vedtatt av Narvik bystyre
28.08.2008, men arealbruken er ikke vist i gjeldende kommuneplan.

Tas ikke til følge. Reguleringsplanen ble ikke
stadfestet av Miljøverndepartementet etter
innsigelsesbehandling. Forslaget er
konsekvensutredet og ikke tatt med videre i
planforslaget.

62 Trond Erik Gundersen Ønsker det på gbnr. 25/1 på Øyjord legges til rette for boligbygging og
utvikling av boligtomter.

Tas ikke til følge. Forslaget er
konsekvensutredet. Det er vurdert at det er
lagt til rette for tilstrekkelig areal til
boligutvikling på Øyjord.

63 Narvik og Omegn
Turistforening

NOT registrerer det gjennom arealplan åpner for scooterløyper i
kommunen. Vi ønsker med dette å bevisstgjøre at NOTs virke og
eksistens er basert på at naturen også i fremtiden er slik den kan
oppleves nå. Et eventuelt forslag om scooterløype på Skjomfjellet og
omegn, uansett hvor det her foreslås, vil være særdeles konfliktfylt i
forhold til våre interesser, og det vil resultere i stor motstand. NOT
foreslå at det ikke jobbes videre med scooterløyper i Narvik kommune
generelt.

Tas til orientering. Etablering av
snøscooterløype er en egen
forskriftsprosess som ikke løses gjennom
arealplanen.

64 Øyjord camping,
v/Harry Andreassen

Ønsker å bygge privat vei fra Toppåsen til Øyjord Camping, Snauvollen
13.

Tas ikke til følge. Er ikke noe som følges opp
i arealplanen.

65 Marit Johanne
Andreassen

1. Bomiljø: Mye tungtrafikk, nye vedtak for hvor fremtidige E6 og
E10 i Bjerkvik skal gå. Stormyra-Bjerkvik (ulykkesbelastet) må

1. Tas til orientering. Løses ikke i
kommuneplanens arealdel.



Svein Magnus
Andreassen

ha kontinuerlig NTP oppfølging.
2. Bomiljø og nærskole: Nærskoleprinsippet og lovverket rundt

denne lovpålagte oppgaven må ha kommunens største
oppmerksomhet.

3. Bomiljø og ungdomstilbud: En Rally-Crossbane burde etableres
i strøk der det ikke belaster bomiljøet - ungdommen trenger et
slikt område.

4. Havbruk og sjømatproduksjon: Narvik kommune må sette de
strengeste krav til alle drivere og nye konsesjoner om forsvarlig
drift i sjøen. Alle anlegg må være i minst samme klasse som
AKVAFUTURE systemet i Brønnøysund.

5. Arbeidsplasser: Nye og gamle må ha 1. prioritet i all oppfølging
for ny vekst i kommunen.

2. Tas til orientering. Løses ikke i
kommuneplanens arealdel.

3. Tas til etterretning. Det er ikke
kommet noe konkret forslag til ny
rallycrossbane som er fulgt opp i
kommuneplanarbeidet.

4. Omfatter kystsoneplanen.
5. Innspillet er vurdert til å gå på

kommuneplanens samfunnsdel.

67 Cato Bjørnar Larsen Ønsker at det legges til rette for boligformål på Fagerjord/Straumsneset.
Området er i dagens arealplan LNFR/LSBF og det er et ønske om at
områdene markert i innspillet blir satt av til boligområder.

Tas ikke til følge. Forslaget er
konsekvensutredet i planprosessen og er
ikke tatt videre til ny arealplan.

68/84 Tor Svein Skogstad Ønsker følgende premisser i planarbeidet:
● Det bør legges til rette for etablering av tilstrekkelige

næringsarealer i bysentret, men også i kommunens
tettsteder

● Det bør vurderes infrastrukturtiltak på overordnet nivå
for å bedre transportvilkårene for næringslivet i og
gjennom regionen, herunder tiltak for å motvirke
regularitetsbrudd veddårlig vær.

● I tillegg til næringsarealer bør det tilrettelegges
nødvendige boligareal i hele kommunen. Dette vil være
avgjørende for både eksisterende- og nye innbyggere.

● Sammen med de naturkvalitetene som finnes i
kommunen, vil tilrettelagt arealbruk med gode
aktivitetstilbud være selvforsterkende elementer og et
viktig grunnlag for levekår og livskvalitet i kommunen.

● Kommuneplanens arealdel bør vise sammenhengene
mellom framtidig samfunnsutvikling og arealbruk.

Tas til orientering. Innspillet er generelt og
menes i stor grad ivaretatt i nytt planforslag.
Det vil ikke bli utarbeidet egne
kommunedelplaner for kommunens
tettsteder. Det vil bli utarbeidet egen plan for
naturmangfold.



Arealdelen bør angi hovedtrekkene i arealdisponeringen
og gi rammer for ny arealbruk. I planen bør viktige
behov for både vern og utbygging samordnes, og bruk
av kystsonen (kystsoneplanen) bør ses i nært
sammenheng med arealbruken på land (arealplanen)

● Det vil være naturlig å følge opp planarbeidet med egne
(reviderte) delplaner for kommunens tettsteder. Dette
kan angis i form av båndlagte soner i arealkartet.

● I arealer avsatt til LNFR-formål bør det i tillegg legges
på en egen hensynssone som skal ta vare på de
naturverdiene som ligger innenfor disse områdene.
Dette innebærer blant annet at det for eksempel ikke
tillates bebyggelse innenfor disse områdene.

● Kommune har med sin beliggenhet og kystlinje godt
grunnlag for biologisk mangfold og store kvaliteter for
friluftsliv. Det bør vurderes å utarbeide egne temakart
for naturmangfold som viser både arter- og omfang. I
tillegg bør det gjennomført egne vurderinger av nye
utbyggingsområder i forhold til «naturmangfoldsloven»

● I planarbeidet bør hensynet til samisk kultur,
næringsutøvelse og samfunnsliv være sentralt som en
viktig del av norsk kulturarv.

70 Vassdal Grunneierlag 1. Vassdal grunneierlag mener at tilrettelegging for husbygging,
hyttebygging og muligheter for fritidssysler/fritidsaktiviteter må
ivaretas.

2. Etter at arealplanen 2005-2017 ble vedtatt er det, blant annet,
fullført en del skogsbilveier med offentlige tilskudd som også
kan brukes som turveier, se vedlagte kartskisse.

3. Tilrettelegge parkering for utnyttelse av disse turstiene er viktig,
f.eks veien til minnestedet for rasulykken.

4. Muligheter for parkeringsplasser for bobiler med mulighet for
tømming av toalett er stadig økende behov for turistene.

5. Det kan også nevnes at Vassdalen har også en del krigsminner

1. Tas til orientering
2. Tas til etterretning
3. Tas til etterretning
4. Tas delvis til følge. Følges opp i

neste planfase, menes ivaretatt på
overordnet nivå.

5. Tas til orientering
6. Tas til orientering.



som er lite belyst.
6. Narvik kommunes behov for å øke bolyst og folketall må ikke

bare baseres på blokkbebyggelse og tettest bosetting på
samme sted.

71 Frode Sjølander 1. Formålet på gbnr. 47 /433 ønskes endret avsatt til
næringsformål i tråd med gjeldende bruk.

2. Ønsker at på gbnr. 47/46 legges til rette for bolig på deler av
området.

1. Tas til følge. Området er
konsekvensutredet og tatt med i
videre planforslag.

2. Tas til følge. Området er
konsekvensutredet og tatt med i
videre planforslag.

73 Vidar Bolle Ønsker at det på eiendommen 46/233 endres til boligformål. Tas til følge. Forslaget er fulgt opp i nytt
planforslag.

74 Den læstadianske
forsamling i Narvik

Ønsker at det i kommuneplanens arealdel legges til rette for at deler av
arealet (markert på kartskisse i vedlegg) kan brukes til parkering og at
områder som reguleres til parkering ikke inngår i beregning av
utnyttingsgrad.

Tas ikke til følge. Det er vurdert at innspillet
ikke løses på kommuneplannivå og forslaget
følges ikke opp i kommuneplanen.

75 Norcem AS Kjøpsvik 1. Kommuneplanens arealdel for tidligere Tysfjord kommune for
2013-2024 (vedtatt 16.12.2015) viser «Råstoffutvinning» i
området der bergverksdrift foregår i dag og dette dekker
området der bergverksdrift vil fortsette med den naturlige
utvidelse som dette medfører. I denne arealplanen er det også
hensyntatt en sprutsikringssone på 400 meter fra den planlagte
grense til bergverksvirksomheten, slik som beskrevet i skjønn
fra Ofoten Herredsrett i 1975. Norcem antar at denne
avsettingen opprettholdes i kommende arealplan.

2. Pæsa - Arealet er opprinnelig avsatt som «Industri». Her ligger
Norcems tidligere kalksteinsbrudd. Nedre område består av et
avsluttet bedriftsinternt deponi, tinglyst med
rådighetsbegrensninger i forhold til dette. Norcem foreslår at
området består som «Industri»

3. Kjøpsneset - Sørøstlig del av Kjøpsvik består av en fylling med

1. Tas til orientering. Menes ivaretatt i
planforslaget.

2. Tas til følge. Forslaget er fulgt opp i
nytt planforslag.

3. Tas til følge. Forslaget er fulgt opp i
nytt planforslag.

4. Tas til følge. Forslaget er fulgt opp i
nytt planforslag.



etablert industri, kalt «Industriområdet». Området på østlig side
for industriområdet er relativt grunt og bør avsettes som et
område potensielt for utvidelse.

4. Trondskjæret - Sjøsiden, nord for fabrikkområdet, er også et
relativt grunt område som bør avsettes som et potensielt
område for utfylling.

76 Narvik bygg Ønsker en formålsendring på gbnr. 41/166 til næringsformål. Tas til følge. Forslaget er fulgt opp i
planforslaget

77 Transportutvikling AS Ønsker at det i Dronningens gt. 33 åpnes for boligareal også i 1. etg. Tas ikke til følge. Arealformål i kommuneplan
fra 2017 videreføres i nytt planforslag med
planbestemmelser om utnyttelse av 1.etasje
i området.

78 Wassbakk Boligutleie Ønsker at det i Bjerkvik Sentrum og eiendomen gbnr.10/224 reguleres
til kombinert næring/bolig. Området rundt eiendommen reguleres nå og
dette er den eneste eiendommen i området som det ikke tillates nye
boliger på iht gjeldende plan.

Tas ikke til følge. Området rundt
eiendommen er nylig regulert. Gjeldende
formål på eiendommen gbnr.10/224
videreføres fra kommunedelplan for
Bjerkvik.

81 Ankenes velforening 1. Etterspør en områdeplan for Ankenes i tråd med Narvik
bystyres vedtak i sak 005/17 vedrørende Kommuneplanens
arealdel 2017-2028, pkt. 5: “Bystyret ber rådmannen igangsette
en planprosess innen 2017 for utarbeidelse av en områdeplan
mellom Ankenes småbåthavn og Jektnes … ”

2. Ønsker at område fra Ankenes småbåthavn - med tilhørende
fjære bort til naustbebyggelsen, reguleres til offentlig
badestrand/friområde.

3. Ønsker utvikling av Ankenes sentrum og sjøsiden. Det ønskes
en helhetlig og sammenhengende plan for utvikling av
næringer, kultur og boliger.

4. Innspill om trafikksikkerhet ved Krysset E6/Hardhausveien og
Skogveien som skolevei

5. Ankenes vel oppfordrer til en utvikling av bydelen Ankenes som

1. Tas til orientering. I arbeidet med
kommuneplanens arealdel inngår
Ankenes i sin helhet. Det er ikke tatt
stilling til behov for områdeplan i
forbindelse med planprosessen til
kommuneplanen.

2. Tas ikke til følge. Eksisterende
friareal sikres men utvides ikke. Det
er ønske å sikre tilstrekkelig
næringsareal, eksisterende
næringsformål videreføres.

3. Tas til orientering. Det legge til rette
for nye areal for bolig og næring på
Ankenes. Det er ikke tatt stilling til



fremmer bolyst og trivsel for små og store innbyggere. Vi
ønsker en helhetlig utvikling med hensyn til oppvekst, kultur,
idrett og næringsutvikling, samt at man tar godt vare på
friområder og grøntområder fra Millerjordnes til og med
Emmenes.

behov for en større områdeplan i
forbindelse med planprosessen til
kommuneplanen. Menes ivaretatt i
planprosessen.

4. Ivaretas ikke i kommuneplanens
arealdel. Trafikksikkerhetstiltak
følger av kommunens temaplan for
trafikksikkerhet og kommunestyrets
vedtak.

5. Innspillet er vurdert til i hovedsak å
gå på kommuneplanens
samfunnsdel. Menes ivaretatt i
planforslaget.

82 Øyvind Anders
Hansen

Ønsker at areal rundt Bøvatnet endres til LNFR for spredt
fritidsbebyggelse. Grunnlaget er at det allerede er 4 hytter i området og
at resten av området rundt Bøvatnet allerede er LNFR for spredt
fritidsbebyggelse

Tas delvis til følge. Forslaget er
konsekvensutredet og delvis tatt med i
planforslaget.

83 Jan Einar Pedersen
John Gunnar Skogvoll

1. Vi er kritiske til at det ikke er arrangert folkemøter lokalt ved
utarbeidelsen av kommuneplanen.

2. Ønsker at kommuneplanen til Tysfjord må legges til grunn ved
utarbeidelsen av kommuneplanen for nye Narvik kommune.

3. Ønsker en egen utviklingsplan for Kjøpsvik som også
inneholder en næringsdel og en revidert kommunedelplan for
hele Kjøpsvik-området. Sentrumsplanen for Kjøpsvik må også
legges til grunn.

4. Ønsker effektiv utnyttelse av industriområder.
5. Ønsker at Kjøpsvik havn gjøres sikrere og utnyttes bedre.

Utfylling med stein fra begge sider må fortsette for å for å gjøre
havna tryggere ved uvær.

6. Ønsker flere parkeringsplasser i nærheten av Kjøpsvik havn
dersom ikke dette lar seg løse i forbindelse med utbyggingen
av fergeleiet. Det må være mulig å omregulere i alle fall en del
av lekeområdet til parkeringsplass, slik at resten ordnes til

Største delen av innspillet er generelt og går
ikke konkret på arealdelen.

1. Tas til orientering. Det er
gjennomført folkemøter ved
utarbeidelse av kommuneplanen.

2. Tas til orientering. Gamle Tysfjord
kommune sin kommuneplan er tatt
med inn i kommuneplanarbeidet.

3. Tas til orientering. Kjøpsvik
innlemmes i sin helhet i ny
kommuneplan arealdel. Deler av
innspillet går på forhold som ikke
dekkes av arealplanen.

4. Menes ivaretatt
5. Innspillet er generelt og menes

ivaretatt.



lekeplass bl.a. med lekehytta og en del annet utstyr som
befinner seg der nå.

7. Kjøpsvik har behov for flere områder beregnet til
næringsvirksomhet.

8. Ønsker at reguleringsplanen for Storelva må følges opp og ev.
revideres ut fra den svært store bruken av området.

9. Etablering av nye oppdrettslokaliteter må kun tillates om de er
helt utslippsfrie til havet, når det gjelder lakselus, rester av foret
og miljøgifter. Tysfjordhummeren må fredes i minimum ti år. Det
må bli forbud mot reketråling i fjordene i Tysfjorden.

10. Løyper for snøscooter må ikke tillates, verken på Skjomenfjellet,
Sørfjordfjellet mv.

11. Kommunen eier to boligtomter like sør for torget, dette arealet
bør vurderes omregulert fra bolig- til næringsformål. På den ene
tomta står et hus som på grunn av elendig standard må fjernes.

6. Innspillet går på forhold som ikke
løses i arealplanen.

7. Tas til følge. Det legges opp til flere
nye områder for næringsvirksomhet.

8. Innspillet løses ikke i arealplanen.
Må løses i neste planfase.

9. Omfatter kystsoneplanen.
10. Tas til orientering. Etablering av

snøscooterløype er en egen
forskriftsprosess som ikke løses
gjennom arealplanen.

11. Tas til etterretning. I planforslaget
foreslås det sentrumsformål.

85 Eirin Marie Lillebo Ønsker den ene parsellen på eiendom 47/18 avsatt til fremtidig
boligformål for å kunne bygge eget nytt hus.

Tas ikke til følge. Det ønskes ikke lagt til
rette for boligformål på foreslått tomt for å
sikre landbruk og friluftslivs-/
rekreasjonsinteresser.

86 Kristin og Ragnar
Krogstad

1. Ønsker at det på gbnr. 312/1 avsettes til eksisterende
fritidsbebyggelse i kommuneplanens arealdel. Grunneier er
kjent med vårt synspunkt.

2. Ønsker at det ikke settes en maksimal størrelse på tomter til
fritidseiendommer på 1 mål. Eventuelt bør maksimalgrensen for
en fritidseiendom kunne fravikes.

1. Tas delvis til følge. Deler av
eiendommen er foreslått til
fritidsbebyggelse i ny
kommuneplan.

2. Tas til orientering. Det er en maks
størrelse på hyttetomter i ny
arealplan siden det er satt
prosentvis utnyttelsesgrad av
fritidseiendommer.

57 Ballangen bondelag 1. Påpeker at bønder er en betydelig del av næringslivet i
kommune og kommuneplanen må ta høyde for dette.

2. Ønsker at kommunen gjennom planarbeidet må legge til rette
for at det blir enklere å eie egen jord enn å leie.

1. Tas til orientering. Menes ivaretatt i
planforslaget

2. Innspillet går ikke på forhold som
løses i arealplanen.



3. Ønsker mulighet for vekst, utvikling og diversitet i aktiviteter.
Det må legges til rette for å utnytte alle ressurser.

4. Det må være en fornuftig omdisponering av jordbruksareal.
5. Ønsker at det legges til rette for bærekraftig utvikling av

jordbruket.
6. Ønsker å utnytte det dyrkede og dyrkbare arealet som er i

kommunen for å opprettholde både små og store bruk.
7. Ønsker forkjøpsrett hvor kommunen selger arealer i tilknytning

til gårdsbruk
8. Plassering av nye boligområder og hytteområder må ikke

komme i konflikt med med landbruket mtp bl.a
møkkerspredning, støy fra landbruksmaskiner og dyr som
sjenerer."

9. På Ballangsleira er det et ønske at området skal kunne
overflatedyrkes inntil konkret industri er på plass.

10. Arealer i LNRF- områder som ikke lar seg dyrke maskinelt, eller
er egnede beiter, bør kunne omdisponeres til spredt
bebyggelse, for at bøndene selv kan sette opp nybygg i
tilknytning til gårdene uten å bruke av god produktiv jord evt
styrke lønnsomheten ved salg av tomt. I slike tilfeller må det
likevel være fokus på «utfordringene» rundt etablering nær
landbrukseiendom

3. Tas til orientering. Innspillet går ikke
på forhold som løses i arealplan.

4. Tas til etterretning. Menes ivaretatt
ved forslag av nye formål i
planforslaget.

5. Tas til orientering. Menes ivaretatt i
kommuneplanarbeidet.

6. Tas til orientering. Innspillet går ikke
på forhold som løses i arealplanen.

7. Innspillet går ikke på forhold som
løses i arealplanen.

8. Tas til etterretning. Menes ivaretatt
gjennom konsekvensutredning av
nye arealformål.

9. Tas til følge. Det er knyttet en
planbestemmelse som tillater drift
på jordbruksareal på Ballangsleira til
det er etablert industri.

10. Tas ikke til følge. Det tillates ikke ny
bebyggelse i områder for spredt
bebyggelse.

88 Trond Millerjord 1. Ønsker at det ses til Bodø, Mo i Rana, Tromsø, Svolvær,
Hammerfest, Senja m.fl., hvor det er enorme arealer tilrettelagt
for industri/næring.

2. Generelt innspill på realiteten for utviklingen av Skjomnes.
3. Generelt innspill om næringsutvikling og industri opp mot

innbyggernes interesser og bolyst. Ønsker at det gamle
flyplassarealene skal eies av Narvik kommune.

4. Ønsker at det ses på Øyjord og Nygård/Hergotområdet for
industri, næring, kaier, fabrikker, internasjonal logistikk,
boligbygging m.m.

1. Tas til orientering. Menes ivaretatt i
nytt planforslag.

2. Tas til orientering. Skjomnes er
videreført i nytt planforslag.

3. Tas til orientering. Innspillet går ikke
på forhold som løses i arealplanen.

4. Tas til etterretning. Menes delvis
ivaretatt i nytt planforslag. Det
legges til rette for nye næringsareal
på foreslåtte områder.



5. Ønsker regulering av areal på Ankenesleira
6. Ønsker at Narvikgårdens tidligere planer om

leiligheter/næring/båthavn iverksettes i indre havn.
7. Ønsker at arealplanen får synliggjort plass i Bjerkvik/Herjangen

området for et eventuelt fengsel.

5. Tas til orientering. Formål på
Ankenesleira videreføres i nytt
planforslag. Det åpnes opp for
fremtidig detaljregulering.

6. Tas til orientering. Området Indre
Havn er konsekvensutredet og
avsettes til kombinert formål i
planforslaget.

7. Tas ikke til følge. Det er ikke utredet
eller kommet inn et konkret innspill
på fengsel i Bjerkvik/Herjangen til
arealplanen.

89 Stein Pettersen Ønsker at det settes av areal til fremtidig hyttebygging ved
Slåttvikstraumen.

Tas delvis til følge. Forslaget er
konsekvensutredet og enkelt områder
foreslås til ny fritidsbebyggelse i nytt
planforslag.

90 Skjomen Bygdeutvalg 1. Ønsker å legge til rette for flere boliger og bosetting i Skjomen.
Mener begrensningen som ble lagt i forrige plan må fjernes.

2. Ønsker at det skal bli enklere å gjøre om fritidsboliger til
primærboliger.

3. Ønsker at veiene i Skjomen utbedres.
4. Ønsker differensiering av eiendomsskatten

1. Tas til følge. Det legges til rette for
nye boliger og bosetting i Skjomen.

2. Innspillet går ikke på forhold som
løses i arealplanen. Søknad om
bruksendring følger plan- og
bygningsloven med tilhørende
forskrifter.

3. Innspillet går ikke på forhold som
løses i arealplanen.

4. Innspillet går ikke på forhold som
løses i arealplanen.

91 Kjøpsnes Idrettslag Ønsker at markerte områder (Dammen-området og Skihytta/Storbotn)
blir opprettholdt som friområder som idrettslaget og øvrig befolkning
kan benytte seg av også i fremtiden.

Tas ikke til følge. Selv om det er et viktig
turområde vil hensyn til bedriften og
sikkerhet for innbyggerne vanskeliggjøre
endring av arealene til fri-/friluftsområder.



92 Ronny Bakke Det foreligger planer om å bygge gang- og sykkelsti fra Ballangen
sentrum til Toppåsen. Ikke gjennomført enda - ber om at prosjektet
prioriteres og videreføres i ny kommuneplan.

Tas til orientering. Bygging av gang- og
sykkelsti er ikke et forhold som løses i
arealplanen.

93 Ballangen Ski Deres hovedaktivitet er ved Pippira Skistadion og ser at lysløypen i dag
er regulert til fritid og turistformål. Ønsker at dagens eksisterende
lysløype avsettes til idrettsanlegg i kommuneplanen.

Tas ikke til følge. Menes tilstrekkelig
ivaretatt, arealformål i kommuneplan fra
2015 videreføres i nytt planforslag.

94 Naturvernforbundet i
Narvik

I planprogrammet er det listet opp en rekke utredningstema. Vi foreslår
nytt tema: "Verneverdige naturområder". Vi vil foreslå at det foretas
utredning for å finne fram til områder som bør gis en vernestatus i kpa.

Tas til orientering. Innspillet er generelt og
følges ikke opp i arealplanen.

95 Taraldsvik Vel 1. Gbnr. 39/1880 ønskes regulert tilbake til friområde og blir en del
av friområdet Elvedalen.

2. Gbnr. 39/2 ved E6 i Taraldsvik ønskes omregulert til næring i sin
helhet.

3. Ønsker at områdene rundt Taraldsvikelva fra hav til fossen
sikres som friområde i all fremtid.

4. Gbnr. 39/1543 ønskes fredes for all fremtid som friområde og
sikres om ytterligere utbygging.

5. Ønsker at lekeplass på gbnr. 39/1123 sikres for all fremtid som
lekeplass

6. Ønsker at største delen av Groms plass (gbnr. 39/1879 og
39/1898) sikres som grøntareal/park for all fremtid.

7. Gbnr. 39/1514 ønskes sikres som fotballøkke/lekeplass for all
fremtid.

8. Gbnr. 39/1539 ønskes omregulert tilbake fra bolig til en del av
friområdet Elvedalen

1. Tas ikke til følge. Det vises til
pågående regulering. Arealformål i
kommuneplan fra 2017 videreføres i
nytt planforslag.

2. Tas ikke til følge. Arealformål i
kommuneplan fra 2017 videreføres i
nytt planforslag med
detaljeringssone H910 -
Reguleringsplan skal fortsatt gjelde.

3. Tas til etterretning. Elvedalen er
sikret gjennom hensynssone for
friluftsliv og store deler av
Taraldsvikelva er avsatt til
arealformål “friområde” og
“naturområde - grønnstruktur”.

4. Tas til etterretning. Arealformål i
kommuneplan fra 2017 videreføres i
nytt planforslag, justert i henhold til
vedtatt reguleringsplan for området.

5. Tas til etterretning. Er videreført som
friområde i arealplanen.

6. Tas til etterretning. Er videreført som
grøntområde i arealplanen.



7. Tas til etterretning. Er videreført som
friområde i arealplanen.

8. Tas ikke til følge. Eksisterende
arealformål er videreført i nytt
planforslag.

96 Vi som engasjerer oss
for en tryggere vei
E6/E10 Stormyra  v/
Roar Romundstad
Langseth

Ønsker omlegging av E6/E10 fra Stormyra, Seines til Bjerkvik i henhold
til planforslag fra Statens Vegvesen.

Innspillet løses ikke i arbeidet med
arealplanen. Vedtatt reguleringsplan for
E6/E10 Stormyra - Bjerkvik sikres i
planforslaget.

97 Jan Inge Sundby Ønsker at arealet på gbnr. 44/284 omdisponeres til landbruk. Tas til følge. Følges opp i nytt planforslag.

98 Anita Hennie Skog Er eier av eiendom gbnr. 8/18 og ønsker å utvikle eiendommen til et
boligområde med fokus på fornybare materialer, ulike grønne
energikilder, delingsøkonomi og sirkulærøkonomi.

Tas ikke til følge. Kommunen ønsker ikke å
legge til rette for et nytt boligområde på
foreslått eiendom på grunn av plassering
mm.

099 Karin Mellem m. fler 1. Foreslår ytterligere utsatt frist og digitale work-shop som både
forklarer og tar imot innspill.

2. Planprogrammet revideres der avsnittet om VM2027 tas ut i
helhet, og det videreføres ikke over i kommuneplanen.

3. Ønsker at det sikres omlegging av E6/E10 Stormyra - Bjerkvik i
henhold til planforslag fra Statens vegvesen

4. Rutetilbudet må styrkes mellom Bjerkvik og Narvik på kveldstid
og i helger.

5. Ta inn trasèer til snøscooterløyper i arealdelen til
kommuneplanen.

6. Ønsker tiltak i Bjerkvik som sikrer at befolkningen trives og blir
boende samt at nye bedrifter velger å etablere seg i Bjerkvik.

7. Truckstopp egnet for omlasting og hviletidspauser
8. Sikres bobilparkering
9. Sentrumsnær parkering for reisende
10. Bevilgning av penger til en skikkelig renovering av Bjerkvik

1. Tas til orientering. Innspill til
samfunnsdel

2. Tas til orientering. Innspill til
planprogram

3. Tas til orientering. Innspill løses ikke
i kommuneplanens arealdel. Vedtatt
reguleringsplan for E6/E10 Stormyra
- Bjerkvik sikres i planforslaget.

4. Tas til orientering. Innspill løses ikke
i kommuneplanens arealdel.

5. Tas til orientering. Etablering av
snøscooterløype er en egen
forskriftsprosess som ikke løses
gjennom arealplanen.

6. Innspill går på samfunnsdel.
7. Tas til orientering. Det er ikke



Svømmehall.
11. Ønsker gang/sykkelveier inne i selve Bjerkvik, og

sammenkobling til øvrig gang/sykkelveier ut/inn av sentrum eks
Normo, Sæther, Vassdalen, Herjangen, Medby, Seines, Øyjord.

mottatt et konkret innspill for et nytt
truckstopp. Løses ikke på dette
plannivået.

8. Det er ikke mottatt et konkret
innspill for bobilparkering. Løses
ikke på dette plannivået.

9. Innspill løses ikke i
kommuneplanens arealdel.

10. Tas til orientering. Innspill løses ikke
i kommuneplanens arealdel.

11. Tas til etterretning. Forholdet løses
ikke i kommuneplanens arealdel,
menes delvis ivaretatt i gjeldende
reguleringsplaner.

100 Arbeidsgruppa for
Skolegården i
Ballangen v/Marte
Amundsen

Ønsker at skolegården tas med inn i kommuneplanen for at det skal
være mulig å søke midler og videreføre det påbegynte arbeidet.

Tas til orientering. Innspillet løses ikke på
plannivået til kommuneplanens arealdel.

101 Norges
Handikapforbund
Narvik

Ønsker å påpeke at fysiske barrierer er en hyppig årsak til at
funksjonshemmede hindres fra å delta i arbeidslivet. Narvik kommune
har flere områder som er lite tilgjengelige, uten at kommuneplanen sier
noe om å ha fokus på å øke satsingen på en universell utformet
kommune.

Tas til orientering. Menes ivaretatt i nytt
planforslag.

102 Erling Helge Knudsen Ønsker at det legges til rette for foredling av grus, sand og mineraler. Tas til orientering. Innspillet peker ikke ut et
spesifikt område. Utvikling av
råstoffutvinning menes ivaretatt i
planforslag.

103 HeatWork AS v/ Almar
Markussen

Ønsker mulighet for utfylling og oppstramming, samt bedre
landskapsmessig plastring av området fra Beisfjord bru og til
havnevesenets fylling mot terminal.

Tas til orientering. Innspillet er ikke tatt med
videre i arealplan på grunn av pågående
reguleringsprosess i området.



104 David Ole Nystad
Johanna Kristina
Nystad

Området Øyjord-Tangen er regulert til LNFR. Fra Hålogalandsbrua til og
med Tangen 95 er det i stor grad hytter og fritidsboliger. Ønsker at
eiendom gbnr. 24/7 omklassifiseres til hytteformål som vil samsvare
bedre med dagens bebyggelse

Tas til orientering. Området er i gjeldende
plan satt av til LNFR for spredt
fritidsbebyggelse. Innspillet menes
tilstrekkeligivaretatt i nytt planforslag.

105 Reidun Stornes
Pettersen m. fler

Innspillet er fra grunneiere til gbnr. 23/6.
1. Ønsker at det legges til rette for ny fritidsbebyggelse på

Bjorkodden E-6 ovenfor Storsletta (vedlegg 2).
2. Ønsker at det på Storsletta camping (vedlegg 3) legges til rette

for hytteutvikling.
3. Ønsker at det på Småvasshaugen/Sandveglegden (vedlegg 4)

kan legges til rette for nye fritidsboliger.
4. Ønsker at det på Glugghaugen (vedlegg 5) kan legges til rette

for nye fritidsboliger
5. Ønsker at det på Hønseriområdet (vedlegg 6) legges til rette for

naust.
6. Ønsker at det på Åkersletta (se vedlegg 6) og Stormyra

(vedlegg 7) sikres til landbruksformål.

1. Tas ikke til følge. Det er ikke
ønskelig å tilrettelegge for ny
utbygging i området før E6 er lagt
om.

2. Tas ikke til følge. Det er ikke
ønskelig å tilrettelegge for ny
utbygging i området før E6 er lagt
om.

3. Tas ikke til følge. Det er ikke
ønskelig å tilrettelegge for ny
utbygging i området før E6 er lagt
om. Arealformål i kommuneplan fra
2017 videreføres i nytt planforslag.

4. Tas ikke til følge. Det er ikke
ønskelig å tilrettelegge for ny
utbygging i området før E6 er lagt
om.

5. Tas til orientering. Forslaget løses
ikke som eget arealformål. Rammer
for etablering av naust er sikret i nytt
planforslag.

6. Tas til orientering. Områdene
foreslås videreført med arealformål
LNFR, menes ivaretatt.

106 Rune Skog på vegne
av Martin Skog

Innspillet omfatter gbnr. 8/11. Jordet på nedsiden av E10 er ikke
benyttet som landbruksareal de seneste 10 årene. Området er muligens
attraktiv som boligområde eller næringsområde dersom det skulle bli
lagt til rette for denne muligheten i kommunedelplanen.

Tas ikke til følge. Hensynssone for landbruk
bevares. Det er vurdert at det er tilstrekkelig
areal avsatt til bolig og næring i Bjerkvik i
kommende planperiode.



108 Trivsel i Bygda -
Kjøpsvik

Trivsel i bygda - Kjøpsvik ble dannet i 2016. Vårt mål er å øke bolysten
og trivselen i Kjøpsvik slik at vi får folk i husene. Vi ønsker oss familier
og at ungdommen ønsker å flytte hjem når de er ferdig med utdannelse.
Vi tror at en realisering av sentrumsplanen til Kjøpsvik kan bidra til et
levende sentrum sammen med vårt nye kulturhus som vi gleder oss til
at skal åpne.

Tas til orientering. Det legges opp til høyere
arealutnyttelse og fortetting i Kjøpsvik.
Innspillet er vurdert til å i hovedsak gå på
samfunnsdelen. Menes ivaretatt i
planforslag.

109 Eirik Teistum Ønsker at det videreføres mulighet for å bygge fritidsboliger på gbnr.
319/15.

Tas ikke til følge. Eiendommen er innenfor
LNFR formål. I ny kommuneplan tillates det
ikke oppført nye fritidsboliger innenfor
formålet uten reguleringsplan.

111/112 Ofoten
Snøscooterforening

Har utarbeidet et forslag til løypetrase for snøscooter med formål å
knytte seg til det svenske løypenettet ved Sitasjaure. Startpunkt er tenkt
på Fornes og Bjørkåsen.

Tas til orientering. Etablering av
snøscooterløype er en egen
forskriftsprosess som ikke løses gjennom
arealplanen.

115 Marlene Føre
Frantzen,Sondre
Zachariassen

Generelt innspill på etablering av snøscooterløype. Tas til orientering. Etablering av
snøscooterløype er en egen
forskriftsprosess som ikke løses gjennom
arealplanen.

116 Øvre Oscarsborg Vel 1. Ønsker at høye bygg inkludert boligblokker og lavblokker ikke
legges inn i eller tett inntil eksisterende småhus og
eneboligbebyggelse. Slik utbygging vil sterkt redusere
bokvalitet og bolyst i nabolaget for både barn og voksne. Vi ber
om at ny arealplan for Narvik kommune tydelig ivaretar og
bevarer småhuseneboligbebyggelsen på Øvre Oscarsborg.

2. Arealplanen bør tydelig definere hvilke områder som er satt av
til fortetting i sentrum av Narvik.

3. Ønsker nærliggende offentlige lekeareal rundt Øvre Oscarsborg.
Utbygging må hensynta barns trivsel, sikkerhet og bomiljø.

1. Tas til orientering. Menes ivaretatt i
planforslag.

2. Tas til etterretning. Det legges opp
til generell fortetting i kommunen. I
tillegg foreslås hensynssoner med
krav om felles planlegging med
fortetting, H810.

3. Tas til orientering. Innspillet løses
ikke på kommuneplannivå.

117 Futurum AS 1. Foreslår etablering av skuterløyper for allmennheten og
mulighet for å drive næring tilknyttet disse. Løypeforslag

1. Tas til orientering. Etablering av
snøscooterløype er en egen



fremkommer i eget dokument som i ettertid er korrigert, se
innspill 122. Frikjøringsområder foreslås i områdene Skjomen
og Ballangen.

2. Foreslår at det kan bygges hytter, naust, fritidsboliger o.a. i
100-metersbeltet langs sjøen i henhold til kartskisser.

3. Ønsker at det åpnes for mer fleksibel bruk av eiendommer
innenfor  LNFR-områdene og at det tillates kombinerte
næringer, her vises det til Skjomen fra Elvegård til Fjellbu.

4. Foreslår nye industri- og næringsarealer til ulike typer
kraftkrevende industri; produksjon av batterier,
hydrogenfabrikk, datalagringssenter osv. på Hergot med
kaiområde, Skoglund, Fornes med kai og utfylling i sjø,
Ankenes med utfylling i sjø, Framneslia med utfylling i sjø,
Fagernes (Indre Skarvenes) med utfylling i sjø, Teknologibyen
med kai og utfylling i sjø.

5. Foreslår arealer for vindkraftanlegg på Nygårdsfjellet,
Mellafjellet og Store Haugfjell.

forskriftsprosess som ikke løses
gjennom arealplanen. Det er ikke
tillatt med frikjøringsområder i
utmark etter dagens lovverk.

2. Tas delvis til følge. Tiltak innenfor
100-metersbeltet avklares i forslag
til planbestemmelser.

3. Tas delvis til følge. Forslag til
planbestemmelser og retningslinjer
sikrer og gir føringer hvilke tiltak
som tillates i henholdsvis LNRF, LSF
og LSB. Det foreslås endringer i
forhold til dagens arealdel innenfor
angitt område i Skjomen.

4. Tas delvis til følge. Flere områder er
konsekvensutredet og tas inn som
fremtidige næringsarealer. Området
rundt Skoglund er under utbygging i
henhold til allerede vedtatt
detaljregulering. For Hergot er det
igangsatt egen planprosess. Dette
gjelder Hergot, utvidelse Kvandal
(Skoglund), Fornes og Ankenes.
Foreslått utvidelse på Fagernes
videreføres fra arealdelen fra 2017.

5. Tas delvis til følge.  Områder for
vindkraftproduksjon er
konsekvensutredet og Nygårdsfjellet
er avsatt til fremtidig
vindkraftproduksjon i planforslaget.

119 Narvik Havn KF, Site
Narvik og
Narvikgården AS

Foreslår flere næringsarealer for sjønære og kraftkrevende
næringsetableringer, nærmere beskrivelser av områdene er gitt i
innspillet:

Tas delvis til følge. Forslagene er
konsekvensutredet og følgende områder er
med justering avsatt til industri/



● Framneslia
● Hergot
● Fjellbu
● Herjangsfjellet
● Djupdalsåsen
● Stormyra
● Havna
● Fornes

I tillegg foreslås følgende endringer i arealplanen:
● Stormyrveien 30 - endres fra Offentlig/privat tjenesteyting til

bolig
● Narvikfjellet  - endres fra fritidsbolig til bolig
● Havnefronten - endres fra park til næring
● Sykehushaugen - Offentlig/privat tjenesteyting utvides og

endres til kombinert formål
● Villaveien barnehage - endres fra offentlig/privat tjenesteyting til

kombinert formål med bolig
● Ankenes næringspark - utvides mot øst
● Grundstadvika - endres fra havn til kombinert havn og næring

næringsvirksomhet i planforslaget:
● Framneslia
● Hergot
● Fjellbu
● Djupdalsåsen
● Stormyra
● Havna
● Fornes

Tas delvis til følge.
● Stormyrveien 30 - endres
● Narvikfjellet  - endres ikke, må

avklares i områdeplan
● Havnefronten - endres
● Sykehushaugen - utvides og endres

til bolig, tjenesteyting og/eller kontor
● Villaveien barnehage - endres ikke,

området inngår i nylig vedtatt
områderegulering for Frydenlund

● Ankenes - konsekvensutredet og
utvides

● Grundstadvika - konsekvensutredet
og endres

120 Futurum AS Supplerende innspill til 117/122. Har tidligere foreslått Nygårdsfjellet,
Mellafjellet og Store Haugfjell som aktuelle steder for vindkraftanlegg. I
tillegg foreslås vindkraftarealene Geirvatnet, Skogvatnet og Kjørris.

Tas delvis til følge. Områder for
vindkraftproduksjon er konsekvensutredet
og to av områdene, Skogvatnet og Kjørris er
avsatt til fremtidig vindkraftproduksjon i
planforslaget.

122 Futurum AS Korrigert innspill for scooterløyper. Foreslår følgende forslag til
scooterløyper i allerede etablert infrastruktur for minst mulig inngripen i
natur.
- Skjomen. Eks fra egnet sted ved Golfparken til Norddalen.
- Ballangen. Eks fra Ballangen til Kjeldebotn, Ballangen via Bjørkåsen

Tas til orientering. Etablering av
snøscooterløype er en egen
forskriftsprosess som ikke løses gjennom
arealplanen.



mot Børsvann eller mot Pippira Siida.
- Ballangen: Bjørkåsen og Fornes mot Svenskegrensen
- Bjørnfjell. Løype fra hovedparkering og over til grensen (via
tollstasjon), evt fra Skogvannet til Bjørnfjell.
- Bjerkvik (Veggfjellet, fra Herjangen til Veggen)

123 Futurum AS Nytt innspill. Foreslår Kjølen, Veggfjellet og Vardefjellet for
vindkraftanlegg.

Tas ikke til følge. Forslagene om
vindkraftanlegg tas ikke inn i planforslaget.

125 Ole Alexander
Jakobsen

Ber om at eiendommen gbnr. 217/13 får arealformålet "spredt
fritidsbebyggelse" med mulighet for deling av egen tomt. Dagens
planstatus er "nåværende bolig". Se også innspill 17/66.

Tas delvis til følge. Området settes av til
spredt fritidsbebyggelse jf kommentar til
innspill 17/66,

126 Narvik kommune
v/Eiendomsforvaltning

1. Ber om at tre områder avsettes til fremtidig næring.
2. Ber om at arbeidet med områdeplan for næringsareal mellom

Ankenes småbåthavn og Jektnes i henhold til Narvik bystyres
vedtak i 2017.

1. Tas delvis til følge. Områdene er
konsekvensutredet og det meste av
områdene er avsatt til fremtidig
næring i planforslaget.

2. Tas til etterretning. Området
videreføres i planforslaget med
plankrav. Reguleringsplan må
utarbeides i egen planprosess.

127 Jon Sommerseth Viser til forslag fra Futurum om vindkraftverk på Varden og Kjølen på
Veggfjellet/Herjangsfjellet og forslag til scooterløyper i samme område.
Mener dette vil medføre store karbonutslipp og være svært konfliktfylt i
forhold til nåværende bruk av området for natur- og friluftsliv i området.

Tas til følge. Forslag om vindkraftverk ved
Varden og Kjølen er ikke tatt inn i
planforslaget. Etablering av snøscooterløype
er en egen forskriftsprosess som ikke løses
gjennom arealplanen.

128 Franzefoss Minerals
AS

Ber om at det avsettes et område for nåværende og fremtidig
underjordisk råstoffuttak i område sørvest for deres anlegg
Hekkelstrand, område for utvidelse av kai og hensynssone i dagen for
området som dolomittforekomsten dekker.

Tas til følge. Innspillet om arealformål er
konsekvensutredet og område er avsatt til
framtidig råstoffutvinning. I tillegg er det lagt
inn Hensynssone for sikring av
mineralressurser i planforslaget. Mulig
kaiutvidelse  er vist med hensynssone 1806
H710_8 i forslag til kystsoneplan som er



under behandling.

130 og
131

Narvik og omegn
turistforening /
Sørfjordfjellet tur- og
hytteforening
NOT/STH

Innspill med ettersendt vedlegg. NOT og STH har et nært samarbeid til
beste for hele Sørfjordfjellet som turområde. Foreningene vil protestere
sterkt mot forslaget om vindkraftverk i området Tverrelvhalsen/
Skogvatnet/ Fonntinden (i tidligere Tysfjord kommune)! Dette området er
helt uberørt av veier, tekniske inngrep eller kraftlinjer. Nærmere
beskrivelse av området og bruk av området som natur- og friluftsliv
fremgår av innspillet med vedlegg.

Tas ikke til følge. Område for
vindkraftproduksjon er konsekvensutredet
og et område  avsatt til fremtidig
vindkraftproduksjon i planforslaget.

132 Ballangen Camping
Drift AS

Ber om at gbnr. 339/4 avsettes til camping for å sikre fremtidig
ekspansjon av bedriften.

Tas ikke til følge. Området er
konsekvensutredet og avsatt til fremtidig
næring.

134 Per Einar Eilertsen Ber om at deler av gbnr. 44/40, Beisfjord endres fra grav- og urnelund til
boligformål. Vedlagt dialog med kirkeverge.

Tas til følge, konsekvensutredet og tatt inn i
planforslag.

135 Jostein Mikalsen Som eier av 339/4 ønskes det ikke at eiendommen og leira avsettes til
camping da dette er sesongbasert drift og høyst sannsynlig ikke skaper
nevneverdig mange faste årsverk. Mener potensialet i tomten er mye
større enn dette og ønsker at den benyttes til ren næringsvirksomhet.
Innovasjon, nyskapende og tilflytting er nøkkelord her.

Tas til følge. Området er konsekvensutredet
og avsatt til fremtidig næring.

137 Jostein Mikalsen Samme innspill som 135, med kopi av brev fra Ballangen Camping Drift
AS som vedlegg.

Se kommentar til 135.

138 Forsvarsbygg Etterspør dialog rundt deres innspill 6. Se kommentar til 6.

139 Forum for natur og
friluftsliv i Nordland

Viser til forslag om nye områder for vindkraftproduksjon og ber om at
Narvik kommune ikke avsetter områder for vindkraftindustri i
kommuneplanen på grunn av hensyn til natur og friluftsliv. Nærmere
begrunnelse i innspillet.

Tas ikke til følge. Områder for
vindkraftproduksjon er konsekvensutredet
og 3 områder er avsatt til fremtidig
vindkraftproduksjon i planforslaget.

143 Midtre Hålogaland
friluftsråd

Friluftsrådet viser til forslag om etablering av industri i natur- og
friluftslivsområder. Samtlige forslag til vindkraftindustri er lokalisert i

Tas delvis til følge. Menes tilstrekkelig
ivaretatt i planforslaget. Det vises også til



gamle ferdselsårer og klassiske turområder. Viser til Temaplan for stier
og løyper 2017-2021, (tidligere) Narvik kommune, vedtatt 2016 og
friluftsrådets rapport Natur, friluftsliv og folkehelse versus
vindkraftindustri, Narvik kommune, mars 2021.

Ber kommunestyret i Narvik om å
● vektlegge hensynet til allmennhetens friluftsliv, folkehelse og

bolyst samt behovet i reiselivsnæringene
● sikre sammenhengende landskap, natur- og friluftsområder

som arealkategori Landbruk, natur, friluftsliv og
reindriftsområder, LFNR

● befeste Ofoten som storslått natur- og fjellregion, bygd på
Stetinderklæringen og FN’s bærekraftsmål.

vedtatt samfunnsdel. Områder for
vindkraftproduksjon er konsekvensutredet
og 3 områder er avsatt til fremtidig
vindkraftproduksjon i planforslaget.

145 Ballangen flyklubb 1. Etterlyser tidligere henvendelse til Ballangen kommune i 2019
om flyklubbens fremtid på Ballangsleira.

2. Innspill om areal for luftsport i Narvik kommune for alle
aktiviteter GA, mikro, seil, paraglider, fallskjerm og RC mm.
Behov for areal x 5-800 meter X 40 meter flatt område.

1. Tas til orientering. Eventuell
kompensasjon av tap må avklares
med Narvik kommune som
grunneier i egen sak.

2. Tas ikke til følge. Det er ikke avsatt
arealer til luftsport i planforslaget.

146 Frode Næsje Foreslår “Bytrappa”, med flere traseer fra Narvik sentrum til høyden som
UiT og Sykehusveien.

Tas til orientering. De nevnte traseene
menes ivaretatt i planforslaget og andre
vedtatte planer. Opprusting og drift vil ikke
avklares i kommuneplanens arealdel.

148 Kvandahl Museet 1. Ønsker opplæringsområde for snyskooter i forbindelse med
Pippira Siida.

2. Kulturminneregistrering - samiske kulturminner.
3. Samisk senter for duodji og samiskopplæring
4. Fjell, fjord og utmark bør tilrettelegges i reiselivssammenheng.

1. Tas ikke til følge. Det er ikke avsatt
opplæringsområde for snøscooter i
planforslaget.  Etablering av
snøscooterløype er en egen
forskriftsprosess som ikke løses
gjennom arealplanen.

2. Tas til etterretning.
Planbestemmelser ivaretar
kulturminner. Innspillet tas med



videre i arbeid med kulturminneplan
for Narvik kommune.

3. Tas til orientering. Innspill til
samfunnsdel.

4. Tas delvis til følge. Planforslaget
legger til rette for reiseliv. Innspillet
må følges opp videre av Visit Narvik.

150 Motvind Norge
avd.Nord/ Motvind
Ofoten

Nei til vindkraft i Narvik kommune! Innspillet er sendt inn som sak i
minsak.no

Tas ikke til følge. Saken er behandlet av
Narvik kommunestyre 17.06.2021 som
innbyggerforslag fra minsak.no  Etter dette
er kommuneplanens samfunnsdel vedtatt
01.09.2022. Områder for vindkraft er
konsekvensutredet og tatt inn i planforslag.

151 Jordvern Nordland Mener det er bra at landbruk blir en del av næringsstrategien for
kommunen. Håper at det legges til rette for et aktivt landbruk. Ber om at
det settes et mål om null nedbygging av matjord i planene videre. Ber
om at planforslag sendes på høring til avsender.

Tas delvis til følge. Det legges til rette for et
aktivt landbruk, men det settes ikke et
konkret mål om null nedbygging av matjord i
planforslaget.

152 Cato Crogh Foreslår prosjekt “Den Hvite by” for Øyjord som beskrevet i ideskisse
fra SWECO v/ professor Ulf Ranhagen. Forslaget gjelder en ny bydel på
vestre del av Øyjord med 53600 m2 boareal og 13500 m2
arbeidsplassareal, fordelt i 3 etapper.

Tas ikke til følge. Området er ikke
konsekvensutredet. Øyjord videreføres i
hovedsak som i vedtatt kommuneplan for
Narvik fra 2017.

153 Narvik Havn KF Viser til flere forslag om utfylling i sjø og viser til at dette kan påvirke
strømforhold i havn og farvann. Kaikonstruksjoner kan vurderes.
Strømforhold må utredes og tiltak krever behandling etter havne- og
farvannsloven.

Tas til etterretning. Tas med i videre
prosesser.

155 Bjerkvik
Idrettsforening

1. Ber om at eksisterende løypenett og skilekeområde blir tegnet
inn på den nye planen og at planen åpner opp for å utvikle
anlegget i fremtiden.

2. Ber om at det, i tråd med nasjonale trender, åpnes opp for å
kunne asfaltere disse (med forbehold om grunneieres tillatelse)

1. Tas delvis til følge. Område øst for
Prestjordelva er avsatt til
Idrettsformål. Det er gjort en
vurdering at kun skiløype ikke må
sikres som et eget arealformål i



slik at man kan få bort rulleski på trafikkerte veier.
3. Mener det er viktig at området langs Prestjordelva og

idrettsanlegget generelt sett gjøres tilgjengelig for alle, også
rullestolbrukere.

kommuneplanen.
2. Tas ikke til følge. Asfaltering av

ski-/turløyper avklares ikke i
arealdelen.

3. Tas til orientering.

156 Hugo Wassbakk Ber om at deler av gbnr. 10/14 som vist på vedlagt kart avsettes til
fremtidig sentrumsnært næringsareal for utfylling i sjø vest for E6
nedenfor Bjerkvik kirke.

Tas ikke til følge. Foreslått område er ikke
konsekvensutredet og ikke avsatt i
planforslag. Det er de siste årene regulert
flere områder for næring i Bjerkvik. Dette
vurderes som tilstrekkelig i tillegg til
områdene som konsekvensutredes i denne
planprosessen.

157 Motvind Ofoten Innspill 150 sendt inn på nytt fra minsak.no Se kommentar til 150.

158 Frode Sjølander Purring på innspill 71. Se kommentar til 71.

159 Narvik
Montessoriskole

Ber om at arealformålet på gbnr. 41/194 endres fra næringsareal til areal
for offentlig- og privat tjenesteyting. Det må også sikres i
bestemmelsene at det kan etableres skole på eiendommen. Nærmere
redegjørelse og skisser i innspill.

Tas ikke til følge. Eventuell endring i
arealformål må vurderes i pågående
planprosess for detaljregulering og ses i
sammenheng med sikkerhetssoner i
området.

160 ByggAssist AS pva
Dagfinn Mathisen

Ønsker muligheter for bygging/bruksendring av sentrumsnære
leiligheter i Industriveien uten for mange krav til parkering og
uteoppholdsarealer, viser til vedlagt referat fra forhåndskonferanse.

Tas ikke til følge. Arealformål endres ikke.
Parkeringssoner/krav til parkering og
MUA/lek foreslås noe endret.

164 Øyvind Monsen Ber om at formålene i ny kommuneplans arealdel reguleres iht. faktisk
bruk på stedet og iht. til arealformålene i gjeldende reguleringsplan for
gbnr. 211/116, Haukøy.

Tas til følge, tatt inn i planforslag.

180 Solveig How Ønsker mulighet for flere tomter for hytte/hus innenfor LSB/LSF-område
på gbnr. 36/1 og 14.

Tas ikke til følge. Det legges ikke til rette for
nye enheter innenfor LSB/LSF.



214 Oskar Molund Purring på innspill 48. Se kommentar på 48.

215 LKAB AS, Ofoten
Mek, Namek AS,
T.Jespersen AS,
MOLA Anleggsservice
AS

Ber om at angitt område i Indre havn avsettes til næring, herunder
lettere industriell virksomhet som verkstedvirksomhet for å opprettholde
og videreutvikle eksisterende virksomheter og videre industriutvikling i
Narvik.

Tas ikke til følge. Området Indre Havn er
konsekvensutredet og avsettes til kombinert
formål i planforslaget.

217 Oskar Molund Purring på innspill 48. Se kommentar på 48.

222 Indira pva Aker Narvik
AS

Ber om at det avsettes arealer til kraftkrevende og arealkrevende
næring/ industri i Kvanndalen, Lailasletta og Ballangsleira for etablering
av grønne arbeidsplasser.

Tas delvis til følge. Områdene er
konsekvensutredet og i hovedsak tatt inn i
planforslag.

225 Anders Lorvik Navjord Ber om at det avsettes areal til kjøregård på minst 1500-2000 m2 for
tohjulinger med nærmere begrunnelse i innspillet. Mener kommunen må
vurdere hvilke alternative beliggenheter og arealer som kan være
anvendelig for et slikt formål, men peker på utmark rundt Stormyra
trafikkstasjon.

Tas ikke til følge. Konsekvensutredning for
nye områder er gjennomført. Eventuell
kjøregård må vurderes innenfor allerede
foreslåtte utbyggingsarealer eller vurderes
ved neste rullering av kommuneplanens
arealdel.

226 OMT BBL Tillegg til innspill 20. Ber om at Sveinungteigen, gbnr. 40/1206 avsettes
til boligformål med høy utnyttelse, 4 boligblokker på opptil 15 etasjer.
Nærmere begrunnelse i innspill.

Tas delvis til følge, konsekvensutredet og
delvis tatt inn i planforslag.

228 Øyvind Monsen Purring på innspill 164. Se kommentar til 164.

229 Allskog pva Reidar
Eriksen

Ønsker å utvikle gbnr. 38/4, Håkonset til caravan/camping/ fritids-
formål/småbåtanlegg/restaurant. Fremtidig arealformål: Fritids og
turistformål/campingplass/ bevertning/ småbåtanlegg/ friluftsformål/
kjøreveg og parkering

Tas til følge, konsekvensutredet og tatt inn i
planforslag.

230 Stiftelsen Forte Narvik Ønsker å regulere for byheis i Narvik, foreslår planområde i vedlegg. Tas ikke til følge. Eventuell trase vurderes i
forbindelse med behandling av planinitiativ.



249 Marian-Lill Kristiansen Purring på innspill 57. Se kommentar til 57.

250 Alf Bernt Jørgensen Ønsker hytteområde i Maridalen, jordsameie gbnr. 8/62. Tas ikke til følge. Innspillet er ikke
konsekvensutredet. I arealdel fra 2005 var
det innenfor deler av området LNF 2, tillatt 5
nye fritidsboliger i planperioden. I arealdelen
fra 2017 ble deler av området endret til LSF
uten nye fritidsboliger tillatt. Innspillet er
sendt 13.03.2023. Arealformål fra 2017
videreføres i nytt planforslag.

251 Solrun Skeibu og
Hallgeir Johnsen

Ønsker utvidelse av boligformål på gbnr. 47/43. Tas til følge. Konsekvensutredet og avsatt til
boligformål i planforslag. Innspillet er sendt
28.04.2021 og etterregistrert.

252 Terje Waage
Nybakken/Trollhøgda
AS

Ønsker områder for fremtidig hytteutvikling tilknyttet eksisterende
hyttefelt for Narvik og Herjangsfjellet. Ønsker også etablert
utfartsparkering på eiendom.

Tas delvis til følge. Område for
utfartsparkering og hytteutvikling er
konsekvensutredet. Utfartsparkering er ikke
tatt med videre i nytt planforslag. Deler av
foreslått område til hytteutvikling er avsatt
fritids- og turistformål i planforslaget.
Innspillet er sendt 10.06.2021 og
etterregistrert.

253 Barlindhaug Eiendom
AS

Ber om endring av arealformål fra LNFR til næring for del av gbnr.
19/135, etter kommunestyrets vedtak av områdeplan for Medby
Næringspark og innsigelse fra Statsforvalteren i Nordland.

Tas ikke til følge. Området er
konsekvensutredet og ikke avsatt til næring i
planforslaget. Innspillet er sendt 01.02.2022
og etterregistrert.

254 Skjomen
bydeutviklingslag

1. Ønsker nytt boligområde ved Stongmobakken og platået.
2. Ønsker veg fra Ritsem havn til Morfas. Så videre ned til Fjellbu

og så videre nedover Skjomdalen.

1. Tas til følge. Forslaget er
konsekvensutredet og avsatt til
boligformål i planforslaget.

2. Tas til orientering. Innspillet går på
forhold som ikke løses i arealplanen.



Innspillet er sendt 21.09.2022 og
etterregistrert.

255 Rune Johan Arnøy Ønsker et området nært Beisfjord Sementvarefabrukk avsatt til
fremdtidig næring.

Tas ikke til følge. Området er
konsekvensutredet og ikke avsatt til næring i
planforslaget. Innspillet er sendt 06.12.2022
og etterregistrert.

256 Rune Johan Arnøy En sammenstilling av interessentgrupper i lokalsamfunnet i Beisfjord,
bestående av blant andre grunneierlaget, bygdelaget, idrettslaget, m.fl.,
ønsker å gjøre området Hesjedalen i Beisfjord tilgjengelig for
lokalsamfunnet i form av rekreasjons- og turområde.

Tas til følge. Området er konsekvensutredet
og avsatt til friområde i planforslaget.
Innspillet er sent 06.12.2022 og
etterregistrert.


